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RG 0012.1.15.2016                                 
 

 
  P r o t o k ó ł    Nr 38/2016   

                   z  posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju,                      
 w dniu 28 września 2016 r. 

 
 

  Obecni jak w liście obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

  Otwarcia posiedzenia oraz przywitania gości i członków komisji dokonała Przewodnicząca komisji, 
Pani Józefa Boron.  

  Na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad. 

  

Ad. 3. 

  Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron przedstawiła porządek posiedzenia. 

    Wniosków nie zgłoszono. W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

               Porządek posiedzenia: 

1. Przywitanie i otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.  

4. Zaopiniowanie projektów uchwał. 

5. Wolne wnioski i sprawy bieżące.  

6. Przyjęcie protokołu z posiedzenia z dnia 19.09.2016 r.  

7. Ustalenie terminu i tematu kolejnego posiedzenia. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad. 4. 

Komisja przystąpiła do opiniowania następujących projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zbrosławice na lata 2016-2027 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Zastępca Skarbnika, Pani Małgorzata Grała. 

 Radna Pani Krystyna Graca zapytała, na co przeznaczone są wydatki związane z remontem 
budynku w Miedarach?   

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż pieniądze zostaną przeznaczone na 
dostosowanie pomieszczeń do zamieszkania. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

b) w sprawie zmian w budżecie Gminy Zbrosławice na rok 2016 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił Zastępca Skarbnika, Pani Małgorzata Grała. 

 Radny Pan Klaudiusz Aplik zapytał, czy można łączyć fundusze z różnych sołectw? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, że nowa, obecnie obowiązująca ustawa  
z dnia 21 lutego 2014 r. o funduszu sołeckim daje możliwość realizacji wspólnego 
przedsięwzięcia albo kilku przedsięwzięć przez dwa albo więcej sołectw w danej gminie. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 
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Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

 

c) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Księżym Lesie, 
Ochotniczej Straży Pożarnej w Szałszy i Ochotniczej Straży Pożarnej w Łubiu 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił pracownik Urzędu Gminy, Pan Dariusz Musioł. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

d) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Wilkowicach 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił pracownik Urzędu Gminy, Pan Dariusz Musioł. 

 Radny Pan Rafał Kubik, poprosił o uwzględnienie zakupu nowej pompy dla OSP Wilkowice. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

e) w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Świętoszowicach 

Projekt ww. uchwały przedstawił i omówił pracownik Urzędu Gminy, Pan Dariusz Musioł. 

Uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

f) w sprawie dopuszczenia zapłaty podatków stanowiących dochód budżetu Gminy Zbrosławice 
za pomocą karty płatniczej 

Projekt ww. uchwały przedstawiła i omówiła W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada. 

 Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels zapytał dlaczego możliwość płatności kartą 
będzie możliwy tylko do końca roku? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, iż bezkosztowe (zarówno dla Urzędu 
jak i dla klientów) uruchomienie obsługi płatności bezgotówkowych będzie trwało do 
końca roku, ponieważ tak zarządziło Ministerstwo Rozwoju. 

 Radny Pan Klaudiusz Aplik zapytał, co oznacza skrót POS? 

 W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada odpowiedziała, że jest to nazwa terminalu płatniczego. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”) 

 

g) w sprawie zarządzenia przedterminowych wyborów sołtysa w Sołectwie Czekanów 

Projekt ww. uchwały przedstawiła i omówiła W-ce Wójt Pani Katarzyna Sosada. 

 Radny Pan Alojzy Szyguła zapytał, czy wiadomo dlaczego sołtys zrezygnował z pełnienia 
tej funkcji? 

 Pani W-ce Wójt odpowiedziała, iż względy osobiste. 

Więcej uwag, ani zapytań nie wniesiono. 

Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały (13 głosów „za”,  
0 głosów „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących”). 
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Ad. 5. 

W wolnych wnioskach głos zabrali: 

Przewodniczący Rady Gminy, Pan Jan Fels poinformował, że do Biura Rady Gminy wpłynęło: 

 pismo RIO w Katowicach informujące o przeprowadzonej kontroli kompleksowej gospodarki 
finansowej Gminy Zbrosławice; 

 zaproszenie na XXV sesję Rady Miejskiej w Tarnowskich Górach; 

 pismo OSP w Świętoszowicach, w którym Zarząd zwraca się do Rady Gminy z prośbą  
o dofinansowanie zakupu ciężkiego samochodu ratowniczo-gaśniczego. 

  

Ad. 6. 

Protokół z dnia 19.09.2016 roku został przyjęty jednogłośnie (13 głosów „za”).  

 

Ad. 7. 

Termin kolejnego posiedzenia został ustalony na dzień 10.10.2016 roku o godz. 15
00

 w temacie: 
„Zapoznanie się z działalnością Ochotniczej Straży Pożarnej na terenie Gminy Zbrosławice”. 

 

Ad. 8 

Przewodnicząca komisji, Pani Józefa Boron podziękowała za udział w posiedzeniu, dokonując tym 
samym jego zamknięcia. 

   

Protokołował                                                                                            Przewodnicząca komisji 
Referent P. Kupka              Józefa Boron 
 
  

 

 

 Załączniki do protokołu z posiedzenia komisji są dostępne w biurze Rady Gminy. 

 

 


